
Žádost o podání vysvětlení ZD – 2, 3 a 5 

 

Dotaz č. 2.  

Odesláno: čtvrtek 18. ledna 2024 8:20 

Pro: Město Sázava 

Předmět: Žádost o vysvětlení ZD 

Vážení, může být světelný tok distribuován také reflexí? 
Pokud ne, z jakého provozního důvodu musí být světelný tok distribuován refrakcí a nemůže být 
distribuován reflexí? 

 

Odpověď: 

Podstatou zadání není výběr fyzikálního principu distribuce světelného toku, ale dlouhodobě 
udržitelný provoz vybraného technického řešení s minimalizací investičních a provozních 
nákladů. Zadavatel tak na zadání trvá. 

 

Dotaz č. 3. 

Odesláno: pátek 19. ledna 2024 14:12 

Pro: Město Sázava 

Předmět: RE: Žádost o vysvětlení ZD 

 

“Podstatou zadání není výběr fyzikálního principu distribuce světelného toku, ale dlouhodobě 

udržitelný provoz vybraného technického řešení s minimalizací investičních a provozních nákladů. 

Zadavatel tak na zadání trvá.” Zadavatel tedy bude akceptovat technické řešení bez ohledu na 

zvoleném fyzikálním principu distribuce světelného toku? 

 

Odpověď: 

Zadavatel podrobně zvážil při tvorbě zadávací dokumentace dostupná technická řešení. 
Zadavatel proto bude akceptovat pouze řešení, která jsou v souladu se zadávací dokumentací s 
důrazem na minimalizaci investičních a provozních nákladů. Zadavatel trvá na požadavcích 
zadávací dokumentace. 

 

Dotaz č. 5: 

Odesláno: úterý 30. ledna 2024 8:19 

Pro: Město Sázava 

Předmět: Žádost o vysvětlení ZD 

“Zadavatel podrobně zvážil při tvorbě zadávací dokumentace dostupná technická řešení. Zadavatel 

proto bude akceptovat pouze řešení, která jsou v souladu se zadávací dokumentací s důrazem na 

minimalizaci investičních a provozních nákladů. Zadavatel trvá na požadavcích zadávací 



dokumentace.” Uveřejní Zadavatel v rámci transparentního postupu podklady (aby měla odborná 

veřejnost možnost posouzení), na základě kterých by pořízení svítidel s reflektorovou optikou mělo 

být více nákladné v rámci investice a provozu oproti svítidlům s čočkovou optikou? Pokud 

poměřujeme čočkovou a reflektorovou optiku, poté porovnáváme způsob distribuce světla, tedy 

především materiál, který usměrní světelný tok daným způsobem. U čoček se jedná o plast, u 

reflektorů o hliník. Pokud porovnáme tyto 2 materiály, hliník je jednoznačně stálejší a lze 

předpokládat nižší provozní náklady ve smyslu nutnosti výměny takové optiky po ukončení 

garantované řivotnost výrobce. Z tohoto důvodu nerozumíme Vaší pozici obhajoby čoček a 

výslovnému zákazu reflektorů - z jakého objektivního, přezkoumatelného důvodu zakazujete účast 

svítidlům s reflektorovou optikou?  

Odpověď:  

 

Od: Město Sázava - Stanislav Vondrášek 

Odesláno: středa 31. ledna 2024 12:38 

Předmět: RE: Žádost o vysvětlení ZD 

•  Rozhodnutí o změně ZD a prodloužení lhůty podávání nabídek.pdf 

Dobrý den,  

Zadavatel zvážil argumenty tazatele a povoluje distribuci světelného toku pomocí reflektoru. 

Rozhodnutí o změně ZD včetně upravené přílohy č.2. Technická specifikace je zveřejněno v části 

Zadávací dokumentace. Rozhodnutí o změně ZD a prodloužení lhůty pro podání nabídek je zároveň 

přílohou tohoto emailu.  

 

 

https://zadavatel.cz/ezakazky/adwRurGm/downloadzpravapriloha/a583c7a0-253c-4daf-b626-8d0be4118833

